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Psykolog Jim Aage Nøttestad mener at det er positivt at kvinner tør snakke ut og
anmelde voldtekter eller voldtektsforsøk, spesielt når de kjenner gjerningsmannen.

– På den måten får vi mørketallet ut i lyset. Da får politiet og politikerne se hvor alvorlig
dette er. For jeg synes at voldtekt er noe mange ikke tar alvorlig nok.

Nøttestad har jobbet med sexforbrytere og voldtektssaker i mange år. Han mener at det
finnes en tendens til å skylde på kvinnene når de anmelder voldssaker.

– Man hører ofte utsagn om at det var kvinnens ansvar, for de kledde seg lett, eller at det
var hennes skyld for de var på feil sted. Det er lettvint å mene noe sånt. Spesielt menn
slipper å ta ansvar når de snakker på denne måten. Voldtekt er et samfunnsproblem, og
det fokuseres altfor mye på kvinnene. Men det er mennene som snart må komme på
banen og ta ansvar, sier Nøttestad.
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